CAUTION: THE INSTALLATION AND SERVICING OF
INSTALLATION INSTRUCTIONS THIS PRODUCT SHOULD BE PERFORMED BY A

UALIFIED ELECTRICIAN OR SERVICE PERSONNEL
FMA'MOU NTI NG %TTENTION : LINSTALLATION ET LENTRETIEN DE CE

FRAME ASSEMBLY  &Ecreicien o0 on weMRe b0 PERSONNEL QuaLFE

1. SLIDE (SNAP-LOCK> CORNER ANGLES INTO THE INBOARD SIDE OF THE SIDE AND END/INTERMEDIATE RAILS AS
AS SHOWN.

2. PLACE ASSEMBLED FRAME INTO CEILING OPENING AND WIRE SUPPORT (ON THE SIDES AT FOUR CORNERS AS SHOWND
FROM MAIN FLOOR/CEILING STRUCTURE.

A - End\Intermediote Rail /\ /
B - Corner Angle 12" OR 24” A

(OUTSIDE VERTICAL LEG)

C - Side Rail

CORNER ANGLE
ON INSIDE OF
END & SIDE RAILS

#12 GA. MILD
STEEL WIRE
(BY OTHERS)

FOR BEST RESULTS, ATTACH STEEL WIRE
TO SIDES OF FRAME ASSEMBLY.

NOTE:
END RAIL CAN BE USED
AS INTERMEDIATE RAIL
FOR TANDEM ROW.

~~
0 T
CEILING CUT-0OUT SIZES
ex4 = 24-1/4" X 48-1/4"
exXe = 24-1/4" X 24-1/4" @
IX4 = 12-1/4" X 48-1/4"
IX3 = 12-1/4" X 36-1/4"

CAUT‘ON:E\ECVTCD\ luminaires are designed for permanent installation in ordinary (Non—Hazardous) locations in accordance with the National
Electrical Code and all applicable local codes. Do not use in areas of limited ventilation or in high ambient enclosures. The lamp and
luminaire operate at high temperatures, contact with combustible materials can cause fire and personal contact can cause severe burns.

ATTEN T‘ ON . Ce luminaire a été congu pour une installation permanente dans un emplacement régulier (mm dongeteux) et en conformité avec le Code électrique canadien et
codes locaux applicables. Ne jomais installer dans un endroit ol la ventilation est limitée ou dans des boftiers od la température ambiante est trés élevée. La lampe et le luminaire
fonctionnent d des températures élevées, un contact avec des matériaux combustibles peut engendrer un incendie et un contact corporel peut causer de sévéres brilures.
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